
آرمان ملى: در ماه هاى گذشته سکانس هاى مختلفى را با 
حضور حسین قربان زاده، رئیس سازمان خصوصى سازى و باشگاه 
استقلال شاهد بودیم که آخرین آن حضور قربان زاده در تمرین 

استقلال است. 
    مشکلات مالى 

در شرایطى که ابهامات مالى در دو دوره مدیریت فعلى و قبلى 
باشگاه استقلال هر روز بیشتر مى شود، حسین قربانزاده از گم 
شدن 140 هزار دلار در این باشگاه خبر داد. مهر نوشت: وى که 
با على فتح ا... زاده در یک برنامه تلویزیونى حضور پیدا کرده بود با 
تاکید بر اینکه باید هیات مدیره اى انتخاب شود که بر هزینه کرد 
باشگاه نظارت دقیق و حرفه اى داشته باشد، به شیوه مدیریت فتح 
ا... زاده ایراد وارد کرد و گفت: باید همه چیز شفاف باشد نه اینکه 
یک «حامد» نامى را پیدا کنیم و بخواهیم پول را از طریق او انتقال 
دهیم و 140 هزار دلار آن گم شود. فتح ا... زاده در واکنش به این 
اظهار نظر گفت: اینها که ایشان مى گوید توهین است. من از آقاى 
قربانزاده شکایت مى کنم. کجا گم شده است؟ شما از ما سوال 
مى کردید تا پاسخ بدهیم. قربانزاده در واکنش به این اظهارنظر 
گفت: شما استعفا داده بودید. من سوال کردم و جوابم را هم 
گرفتم. پول گم شده است. مدیرعامل استقلال در پاسخ گفت: 
اصلا اینطور نیست. من گفتم 140 هزار دلار پیش یک صرافى 
در بلژیک یا یکى از کشورهاست! در پایان مجادله این مورد قرار 
شد على فتح ا... زاده سند قرار داشتن 140 هزار دلار در نزد یک 

صرافى را ارائه کند. 
    حضور در کمپ 

مدیران باشگاه استقلال چند روز قبل به همراه رئیس سازمان 
خصوصى سازى از کمپ شادروان ناصر حجازى بازدید کردند. در 
بازدید حسین قربان زاده از کمپ حجازى که حجت کریمى و 
فرشید سمیعى نیز او را همراهى کردند، رئیس سازمان خصوصى 
سازى براى حل مشکلات مالى باشگاه استقلال قول مساعد داد 
و دیدارى هم با اعضاى تیم داشت. اما دلیل حضور قربان زاده 
در کمپ حجازى موضوع دیگرى هم داشت؛ ماجرا از این قرار است 
که باشگاه استقلال با بنیاد مستضعفان بر سر قطعه زمینى در کنار 
کمپ حجازى دچار اختلاف نظر شده اند که بازدید رئیس سازمان 
خصوصى سازى به این مساله مربوط مى شود. قربان زاده با حضور 
در کمپ حجازى با مدیران استقلال گفت وگو کرد و قرار است 
براى حل این مشکل به عنوان حَکَم به دو طرف ماجرا کمک کند. 

    تغییر در هیات مدیره؟
حسین قربان زاده، رئیس سازمان خصوصى سازى در خصوص 

تغییر در هیات مدیره باشگاه هاى سرخابى پایتخت نوشت: «با 
توجه به تشکیل هیات انتخاب پنج نفره مشترك بین وزارت 
ورزش و جوانان و سازمان خصوصى سازى، یکى از دستور جلسات 
مجمع امروز دو باشگاه یعنى تغییر اعضاى هیات مدیره، به مدت 
دو هفته به تعویق افتاد و صرفاً دستور جلسه تصویب صورت هاى 
مالى در دستور کار قرار گرفت. در این فاصله دو هفته اى جلسات 
فشرده هیات انتخاب برگزار مى شود و پس از مصاحبه تخصصى 
با نامزدهاى اعضاى هیات مدیره، این هیات، اعضاى پیشنهادى 
نهایى خود را به مجمع معرفى مى کند. لذا شایعه ابقاى اعضاى 
هیات مدیره فعلى در مجامع دو باشگاه صحت ندارد و حتماً در 
جلسه مجمع فوق العاده دو هفته آینده هیات مدیره دو باشگاه با 
هدف ارتقا انضباط مالى و عملکرد حرفه اى دستخوش تغییرات 

خواهند شد.» 
    حضور در تمرین استقلال 

حسین قربان زاده، رئیس سازمان خصوصى سازى روز سه 
شنبه گذشته در تمرین تیم فوتبال استقلال حضور یافت؛ اتفاقى 
عجیب که سؤالات زیادى را در اذهان به وجود مى آورد به ویژه 
اینکه رسانه رسمى باشگاه استقلال نه خبرى از آن منتشر کرد و نه 
عکسى. این پرسش که چنین ماجرایى با خواست قربان زاده بوده یا 
باشگاه موضوع را بایکوت کرده هم موضوع مهمى است. تسنیم در 
ادامه نوشت: اینکه چرا رئیس سازمان خصوصى سازى که قاعدتاً 
مشغله زیادى دارد سر تمرین استقلال مى رود، جاى تأمل دارد. 
دلیل حضور او از سوى باشگاه استقلال و خودش اعلام نشده اما 
در برخى خبرها آمده بود که براى پیگیرى وضعیت سند کمپ 
مرحوم ناصر حجازى به محل تمرین استقلال رفته بود. اگر اینگونه 
باشد باید پرسید چرا رئیس سازمان خصوصى سازى در ساعتى 

غیر از ساعت تمرین آبى پوشان به کمپ حجازى نرفته است؟ 
ماجراى دقیق تر اما این است که رئیس سازمان خصوصى سازى در 
جمع بازیکنان گفته دنبال حرفه اى  کردن استقلال و پرسپولیس 

است و وعده هایى هم درباره مطالبات استقلالى ها داده است. 
    شفاف سازى 

فرشید سمیعى در گفت وگو با فارس، در مورد بازدید رئیس 
سازمان خصوصى سازى از کمپ شادروان ناصر حجازى، اظهار 
داشت: حضور حسین قربان زاده در کمپ حجازى اصلا ربطى به 
تیم فوتبال باشگاه استقلال نداشت. کمپ حجازى 20 هزار متر 
مربع است که دو سند 10 هزار مترى دارد. در کنار کمپ، زمینى 
به مساحت 16 هزار و 400 متر وجود دارد. این زمین ربطى به 
کمپ حجازى ندارد اما طبق صورت جلسات قدیمى قرار بود این 
زمین هم به باشگاه استقلال تعلق بگیرد. وى افزود: از روزى که 
من در باشگاه استقلال مشغول شدم، به دنبال الحاق این زمین 
که در پارك ارم واقع شده به باشگاه استقلال طبق اسناد موجود 
که وزارت ورزش آن را به باشگاه واگذار کرده، بودم اما متاسفانه 
چون زمین در تصرف پارك ارم است در نتیجه یک سرى دعاوى 
حقوقى بین بنیاد مستضغفان، وزارت ورزش و یک شخص ثالث 
ایجاد شده است. معاون حقوقى باشگاه استقلال گفت: در حال 
حاضر سهام استقلال در هیات واگذارى سازمان خصوصى سازى 
است. خریداران سهام و سهامداران باید اطلاع دقیقى از اموال و 
پرونده هاى مطروحه داشته باشند به همین خاطر رئیس سازمان 
خصوصى سازى جهت رویت رقبه مورد تنازع در محل حضور 
پیدا کرد. هنگام خروج هم به درخواست سرپرست باشگاه حجت 
کریمى چند کلمه اى با بازیکنان تیم صحبت کرد. بعد از آن نیز 
بلافاصله به پارك ارم رفت تا این مِلکِ مورد تنازع را بررسى کند. 
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 ︦﹫ر ر﹢︱ ︣ده از  ︎︡﹠
︭﹢︮﹩ ︨︀زی  ︨︀ز﹝︀ن︠ 

در ا︨︐﹆﹑ل 

دیوید بکام در 48 سالگى ثروث چشمگیرى 
دارد که نشان مى دهد نه تنها از نظر فوتبالى 
که از نظر اقتصادى نیز هوش و البته جذابیت 
بالایى دارد. بازیکن سابق منچستریونایتد و 
رئال مادرید روز سه شنبه گذشته 48 ساله 
شد. دیوید بکام یکى از ثروتمندترین بازیکنان 
بازنشسته جهان است که به همراه همسرش 
ویکتوریا، یکى از ثروتمندترین زوج هاست. 
شماره هفت تیم ملى انگلیس نه تنها در فوتبال 
دنیا توانست به یکى از برترین هاى نسل 
خود تبدیل شود، بلکه در خارج از مستطیل 
سبز نیز همیشه سرآمد بود. حضور مداوم 
بکام در تبلیغات تلویزیونى و مراسم هاى 

بین المللى در طول سالیان مداوم نکته جالب 
توجه دوران بازى او محسوب مى شود؛ به 
طورى که درآمد جالب توجهى در زمان بازى 
داشت و حتى الان که بازنشسته شده است 
نیز در کانون تبلیغات قرار دارد. از زمانى که 
دیوید بکام اولین بازى خود را دو دهه پیش 
براى منچستریونایتد انجام داد، این بازیکن 
انگلیسى توانست تا جایى رشد کند که نه تنها 
به یکى از بزرگ ترین فوتبالیست ها که به یکى 
از بزرگ ترین ورزشکاران نسل خود تبدیل 
شود. انجام 115 بازى ملى براى تیم ملى 
انگلیس و کسب قهرمانى در چهار کشور 
مختلف تنها از یک بریتانیایى برمى آید و 

آن هم دیوید بکام است. دیوید بکام در شش 
فصل آخر حضورش در MLS با لس آنجلس 
گلکسى، 255 میلیون دلار به دست آورد. با 
این حال، پس از بازنشستگى درآمدزایى این 
ورزشکار انگلیسى ادامه یافت. به طور مثال 
اکتبر 2021، بکام قراردادى 10 ساله امضا 
کرد که سالانه 21 میلیون دلار به او دستمزد 
مى دهد تا سفیر گردشگرى قطر باشد؛ چیزى 
که به دلیل سابقه این کشور در زمینه حقوق 
بشر مورد انتقاد شدید بسیارى از طرفدارانش 
Celebrity قرار گرفت. به نوشته پورتال
Net که همان طور که از نامش  Worth
پیداست، بر ثروت افراد مشهور تمرکز دارد، 

بکام داراى ثروت 450 میلیون دلارى است 
که سومین نفر در فهرست ثروتمندترین 
بازیکنان فوتبال است. فقط پایین تر از فائق 
بلقیه و هم سطح با کریستیانو رونالدو. این 
زوج داراى یک خانه چهار میلیون دلارى 
در جنوب فرانسه و همچنین یک عمارت 
در غرب لندن هستند که در سال 2013

آن را به قیمت 41 میلیون دلار خریدند. در 
سال 2016، آنها یک دهکده روستایى را با 
قیمت حدود هشت میلیون دلار خریدند. 
این زوج براى اقامت خود در میامى، صاحب 
یک پنت هاوس 24 میلیون دلارى هستند 
که امکاناتى باورنکردنى براى مهمانان دارد. 

دارایى بکام چقدر است؟

︭﹢︮﹩ ︨︀زی  ︨︀ز﹝︀ن︠ 

  کوتاه
ایسنا: بازیکنان تیم فوتبال پیکان عصر دیروز هم حاضر 
به انجام تمرین نشدند. بعد از اعتصاب صبح دیروز بازیکنان 
تیم فوتبال پیکان، مدیران این باشگاه بیانیه اى تهدیدآمیز 
صادر و عنوان کردند که عصر دیروز تمرینات این تیم پیگیرى 
مى شود اما با این حال باز هم بازیکنان پیکان حاضر به انجام 
تمرین نشدند. مدیران این باشگاه به بازیکنان قول داده  بودند 
که 10 درصد از قراردادها را پرداخت خواهند کرد اما این وعده 
محقق نشد تا بازیکنان بعد از حضور در ورزشگاه اختصاصى 
پیکان، بدون انجام تمرین محل را ترك کنند. این درحالى 
است که پیکان عصر شنبه در جریان هفته بیست  و هشتم لیگ 
برتر فوتبال ایران میزبان پرسپولیس است. اعتصاب بازیکنان 
پیکان در حالى ادامه دارد که در بیانیه باشگاه پیکان که صبح 
دیروز صادر شد، آمده بود: بازیکنان تیم تا به حال بدون توجه 
به شرایط مالى و با شرافت در زمین بازى حاضر شده اند و از 
این پس نیز همین رویه را در پیش مى گیرند تا هرگونه نگرانى 
اهالى فوتبال بابت بازى هاى آینده که نقش مستقیمى بر 
سرنوشت قهرمانى فصل دارد، از بین برود. با این حال، بر اساس 
شایعات در صورتى که هر بازیکنى در شرایط فعلى از تمرین 
و بازى به همراه تیم سر باز بزند، جدا از جریمه هاى انضباطى 
باشگاه، مسئولیت اتفاقات آینده از جمله معرفى به کمیته 

اخلاق را بر دوش خواهد داشت. 

بیــن المــلل
سرمربى لیورپول از رفتارش در دیدار با تاتنهام و 
خوشحالى افراطى برابر داور چهارم بازى عذرخواهى کرد. به 
گزارش ساکرنت، یورگن کلوپ پس از گل چهارم لیورپول در 
دیدار با تاتنهام به سرعت به سمت داور چهارم دوید و شروع به 
خوشحالى کرد و پس از این حرکت پایش را گرفت و نشان داد 
که مصدوم شده است. یورگن کلوپ در نشستى خبرى بازى 
مقابل فولام به اشتباه خود اعتراف کرد. او گفت: نباید این اتفاق 
مى افتاد. حرکتم ناشى از احساسات زیاد بود و از عصبانیت در 
لحظه ناشى مى شد که هرگز انگیزه خوبى براى کارهایى که 
انجام مى دهید نیست. اتحادیه داوران حرفه اى انگلیس پیش 
از این قاطعانه اتهام هاى کلوپ را رد کرده بود. سرمربى آلمانى 
بلافاصله پس از بازى نیز عذرخواهى کرده بود. این مربى 
55ساله که هنگام جشن گرفتن مصدوم شد، در بخش دیگرى 
افزود: کارى که کردم غیر ضرورى بود. من به خاطر آن کارت 
زرد گرفتم و عضله ام نیز کشیده شد. اتحادیه فوتبال انگلیس 
در بیانیه اى اعلام کرد اظهارات کلوپ بعد از این دیدار به منزله 
رفتار نامناسب تلقى مى شود زیرا حاکى از جانبدارى یا زیر 

سوال بردن صداقت داور بازى است.

NBA سوتى خنده دار در
با  دیدار  در  لیکرز  تیم  ستاره  ایسنا: 
گلدن استین به اشتباه توپ را وارد سبد خودى 
کرد! به گزارش استار، لس آنجلس لیکرز در 
اولین بازى پلى آف مقابل گلدن استیت واریرز 
پیروز شد. در جریان بازى، آنتونى دیویس 
اشتباهى نادر را مرتکب شد و به اشتباه یک 
پرتاب دو امتیازى را وارد سبد خودى کرد. 
آنتونى دیویس ملقب به «آقاى ابرو» با 30

امتیاز و 23 ریباند، عملکردى عالى در دیدار 
مقابل گلدن استیت وریرز داشت. فوق ستاره 
30 ساله در این دیدار لحظه اى عجیب ایجاد 
کرد: پس از پرتاب استفن کرى، دیویس ریباند 
را در سبد خودى انداخت! البته این دو امتیاز 
رسماً به حریفش کوان لونى تعلق گرفت اما 
دیویس به وضوح با دستانش روى توپ بود و 
73 کند. این  مسئول سبد بود تا نتیجه را -73
بازیکن 30 ساله بعد از سوتى خود پوزخند زد 
و سرش را تکان داد. در نهایت لیکرز 117 بر 
112 پیروز شد تا این اشتباه تاثیرى در نتیجه 
نداشته باشد. دیویس بعد از این دیدار گفت: 
هیچ دیدارى برابر گلدن استیت آسان نیست. 
آنها مدافع عنوان قهرمانى هستند و بازى برابر 

این تیم دشوار است.

خارج ازمستطیل سبز

گزینه اى جذاب براى کهکشانى ها
به نوشته روزنامه آلمانى اشپورت بیلد، 
چنانچه کارلو آنچلوتى نیمکت رئال مادرید 
را به مقصد تیم ملى فوتبال برزیل ترك کند، 
ژابى آلونسو جاى او را در سانتیاگو برنابئو 
خواهد گرفت. به گزارش اشپورت بیلد، ژابى 
آلونسو پس از دوران درخشانش به عنوان 
بازیکن در عرصه مربیگرى نیز نامى براى خود 
دست وپا کرده است. گفته مى شود سرمربى 
بایرلورکوزن در کانون توجه رئال مادرید قرار 
دارد. اگر سرمربى فعلى از سمتش کنار برود، 
این مربى 41 ساله گزینه اول رئال خواهد بود. 
ژابى آلونسو به عنوان مربى، کارش را از آکادمى 
جوانان رئال مادرید آغاز کرد و سپس در باشگاه 
سابقش رئال سوسیداد هدایت تیم دوم این 
باشگاه را بر عهده گرفت. ستاره سابق تیم ملى 
اسپانیا از اکتبر 2022 در بایرلورکوزن مشغول 
به کار است. قرارداد این مربى اسپانیایى با 
لورکوزن تا تابستان 2024 اعتبار دارد ولى 
در پایان فصل مى تواند درباره آینده اش 
تصمیم گیرى کند و از هدایت لورکوزن کنار 
برود. طبق گزارش اسپورت بیلد، سرمربى بایر 
مد نظر رئالى هاست و باید دید واکنش دو طرف 
چه خواهد بود. رائول گونسالس، اسطوره رئال 
مادرید، نیز به نظر باید یکى از گزینه ها باشد اما 
فلورنتینو پرس، رئیس باشگاه رئال مادرید، 

آلونسو را گزینه بهترى مى بیند.

خبـــــر

قهرمان لیگ هفته آخر مشخص مى شود

این دوره از مسابقات لیگ برتر طورى شده که خوشبختانه 
رقابت ها در بالاى جدول براى قهرمانى و در پایین جدول 
براى سقوط نکردن بسیار نزدیک است. براى کسانى که 
علاقه به فوتبال دارند بازى هاى پر هیجان و جذابى خواهد 
بود. الان شانس پرسپولیس بیشتر از سپاهان شده اما 
یادمان باشد در فوتبال نمى توان با قطعیت در مورد مسأله اى 
اظهارنظر کرد و در لحظه اتفاقى رخ مى دهد که سرنوشت 
مسابقه عوض مى شود. جنگ قهرمانى بین پرسپولیس، 
سپاهان و استقلال تا هفته آخر ادامه دارد و کسانى که فوتبال 
را خوب درك مى کند مى دانند باید تا هفته آخر صبر کرد و 
نتایج مدعیان قهرمانى را دید. درست است که از نظر جدولى 
سپاهان خیلى بهتر از نفت مسجدسلیمان نتیجه گرفته ولى 
باید عکس قضیه را نگاه کنیم. چه نفت مسجدسلیمان و چه 
مس کرمآنکه هفته آخر با سپاهان بازى دارند آخرین تیر 
خود را در کمان دارند و اگر نتوانند از سپاهان امتیاز بگیرند از 
لیگ برتر سقوط مى کنند. در لیگ هاى معتبر دنیا هم چنین 
مسئله اى هست و تیم هاى ته جدولى براى سقوط نکردن، 
آنچه دارند و ندارند را ارائه مى کنند. آخرین تلاش ها براى 
ماندن در لیگ برتر خواهد بود و اصلاً نمى توانیم بگوییم 
چنین تیم هایى بازنده هستند. پایین بودن در جدول دلیلى 
بر بازنده بودن نیست و هفته قبل دیدیم که ملوان وا نداد و در 
اصفهان از سپاهان امتیاز گرفت. نفت مسجدسلیمان و مس 
کرمان هم اگر هفته قبل باختند، با تمام توان مقابل فولاد و 
مس رفسنجان بازى کردند اما در تقابلى فوتبالى باختند. هر 
چه تیم ها با جسارت و شجاعت بازى کنند به سود فوتبال 
ایران و تیم ملى است چون کیفیت بازیکنان بالاتر مى رود. 
نکته اى که باید گفت درخشش 6 تیم در این فصل بوده است. 
به غیر از سپاهان، پرسپولیس و استقلال، تراکتور و گل گهر 
سیرجان و مس رفسنجان هم خیلى خوب کار کردند. انصافاً 
متفاوت و بهتر از دیگر تیم ها فوتبال بازى کردند. این تیم ها از 
جلو حریفان را پرس کردند و وقتى صاحب توپ مى شدند به 
بازى سرعت مى دادند، به خصوص در ضدحملات در انتقال 
توپ از دفاع به حمله با برنامه عمل مى کردند. برعکس وقتى 
از جلو پرس مى شدند زیر توپ نمى زدند و با پاسکارى به 
دنبال پرس شکنى بودند. چنین فوتبال نویدبخش روزهاى 
خوبى براى فوتبال ایران است. صرف نظر از اینکه کدام تیم 
قهرمان مى شود فوتبالى که این تیم ها انجام مى دادند آینده 
فوتبال ما را مى سازد. شرایط جدول طورى شده که چیزى 
به نام بازى آسان در لیگ برتر نداریم. پرسپولیس در بازى 
جام حذفى مقابل گل گهر اذیت شد و مطمئن باشید در بازى 
هفته بیست و هشتم با پیکان هم کار خیلى سختى دارد. بعد 
از آن هم دوباره با گل گهر بازى مى کند که به دنبال چهارم 
شدن است و هفته آخر هم با نساجى مازندران بازى دارد 
که عملکرد سرمربى خارجى اش زیر نظر مالک و مدیرعامل 
باشگاه است. نساجى تیم پرتماشاگرى است و مى خواهد در 
هفته آخر بهترین نتیجه را بگیرد. استقلال هم خلى بازى 
سختى با صنعت نفت دارد که در هفته هاى اخیر جبران 
مافات کرده و با امتیاز گرفتن از استقلال خیلى امید بیشترى 
براى ماندن در لیگ برتر پیدا مى کند. مس رفسنجان و 
تراکتور هم به چهارم شدن فکر مى کنند پس بازى هاى 

استقلال واقعاً سخت است. 

مهدى پاشازاده بازیکن سابق تیم ملى و 
تیم استقلال در خصوص شرایط شاگردان 
ساپینتو و داورى صحبت کرد. وى مى گوید 
var داور باید امکانات داشته باشد. به نظرم

زودتر از سال 2030 به ایران نخواهد آمد. 
  ارزیابى شما از دیدارهاى استقلال 

در هفته هاى گذشته چیست؟
 به هر حال یک مقدار قهرمانى در لیگ 
براى استقلالى ها سخت شده است، اما در 
جام حذفى مى توانیم امیدوار باشیم که به 

موفقیت برسیم. 
  درباره قرعه کشى مرحله نیمه 
نهایى جام حذفى و تقابل استقلال با 

نساجى چه نظرى دارید؟
 تیم هایى که تا این مرحله آمده اند خوب 
هستند و نمى توانیم تیمى را از پیش برنده 
یا از پیش بازنده بدانیم. بازیکنان و کادر فنى 
به خوبى مى دانند که باید با تمرکز بالا بازى 

کنند تا برنده شوند. 
  درباره احتمال رویارویى استقلال 
و پرسپولیس در فینال جام حذفى چه 

نظرى دارید؟
 به نظرم فینال جذابى مى شود. دیدار جام 
حذفى با لیگ فرق مى کند و هر تیمى که 
بتواند بازى را کنترل کرده و تمرکز کند و از 
اشتباهات حریف بهره ببرد برنده خواهد شد. 
  شانس قهرمانى استقلال را در لیگ 

چقدر مى دانید؟
 هیچ چیز مشخص نیست و اتفاقاتى در 
فوتبال رخ مى دهد که قابل پیش بینى نیست. 
البته استقلال هنوز شانس قهرمانى دارد و 

مى تواند قهرمان شود. 
اعتراضات  درباره  شما  نظر    
استقلال  علیه  داورى  اشتباهات  به 

چیست؟ 
به نظرم اشتباهات داورى زیادى در این 
فصل به ضرر استقلال شده است. تا زمانى 
که داوران را تامین نکنند و آن ها شغل دوم 
داشته باشند اشتباهات داورى وجود دارد و 
تمام شدنى نیست. داور باید امکانات داشته 
باشد. به نظرم var زودتر از سال 2030 به 

ایران نخواهد آمد. 

حسین چرخابى
کارشناس فوتبال 

پاشازاده: 

var زودتر از 
سال 2030 به ایران 

نخواهد آمد

آنا براتى پس از استعفا از سرمربیگرى تیم ملى کشتى زنان 
گفت: از نظر مالى حمایت نمى شویم و هرچه به وزارت ورزش 

گفتیم هیچ فایده اى نداشت. 
   استعفا 

 مسابقات انتخابى تیم ملى کشتى آلیش زنان در حال 
برگزارى است تا تیم ملى آماده حضور در قهرمانى آسیا شود اما 
آنا براتى سرمربى تیم ملى در انتقاد به شرایط زنان این رشته از 
سمت خود کناره گیرى کرده و استعفاى خود را به فدراسیون 

کشتى ارائه داده است. 
   دلیل 

براتى در گفت وگو با ایسنا به دلیل استعفاى خود اشاره و بیان 
کرد: باید یک نفر کارى مى کرد. اینکه همیشه توسرى بخوریم 
و بگویند اعزام برایتان کافى است، درست نیست. به عنوان یک 
تیم وقت مى گذاریم، از کار و زندگى مى زنیم و براى معیشت به 
پول نیاز داریم. ترجیح دادم به عنوان سرمربى تیم استعفا بدهم 
شاید صداى ما شنیده شود و وزارت ورزش و جوانان کارى براى 

کشتى زنان بکند. 
   حمایت؟

او با بیان اینکه از نظر مالى حمایت نمى شویم و هرچه به 
وزارت ورزش گفتیم هیچ فایده اى نداشت، ادامه داد: مگر چند 
تیم در بخش زنان داریم که در مسابقات آسیایى و جهانى اول 
مى شوند؟ فکر مى کنم اگر 10 سال دیگر هم مقام بیاوریم هیچ 
اتفاقى براى ما نمى افتد. براتى به عدم حمایت مریم کاظمى پور 
معاون ورزش زنان از کشتى زنان اشاره و بیان کرد: وقتى خانم 
کاظمى پور به اردوى ما آمد، گفتیم حتى یک ریال هم پول 
نمى گیریم. تعجب کرد و قول حمایت داد اما الان یک سال 

گذشته و اتفاقى نیفتاده است. 
   درخواست از وزیر ورزش 

او در مورد درخواست از حمید سجادى وزیر ورزش و جوانان 
براى حمایت از زنان کشتى گیر گفت: قبل از مسابقات جهانى 
به این امید که اتفاقى بیفتد، نامه اى به آقاى سجادى زدیم 
اما هیچکس توجه نکرد. مگر همه رشته هاى دیگر که پاداش 

دریافت مى کنند المپیکى هستند که به ما جایزه نمى دهند؟ 
در آخرین مراسم با رئیس جمهور که به ورزشکاران جایزه اهدا 
شد هیچکدام از ما را دعوت نکردند و گفتند شامل نمى شوید. 

   بى توجهى 
براتى با بیان اینکه بى توجهى به رشته آلیش در حالى است 
که مسابقات آن کاملا رسمى و زیر نظر اتحادیه جهانى کشتى 
برگزار مى شود، ادامه داد: حرف هایى که مى زنند بهانه است 
و صداى ما به جایى نمى رسد. فدراسیون هم هیچ حمایتى 
نمى کند و توجهش به بخش زنان فقط در حد برگزارى اردو 

و اعزام است. 
   بى انگیزگى

او در مورد بى انگیزگى دختران کشتى گیر در نتیجه 
بى توجهى مسئولان گفت: فدراسیون کشتى مثل سراب از دور 
خوب است و براى زنان هیچ کارى نمى کند. دختران کشتى گیر 
قدیمى واقعا بى انگیزه هستند چون مى دانند حتى اگر مقام 

بیاورند هم اتفاقى برایشان نمى افتد. 

تیم ملى مچ اندازى ایران با کسب 53 مدال رنگارنگ، کسب عنوان 
نایب قهرمانى بخش بزرگسالان و سومى مجموع به کار خود در بیست و 
یکمین دوره مسابقات آسیایى پایان داد. به گزارش مهر به نقل از روابط 
عمومى فدراسیون بدنسازى و پرورش اندام، بیست و یکمین دوره 
مسابقات مچ اندازى قهرمانى آسیا که از 8 اردیبهشت ماه به میزبانى 
عجمان امارات آغاز شده بود، امروز به پایان رسید.  در روز پایانى این 
مسابقات در بخش دست راست بزرگسالان طیبه فریدزادگان و رضا 
صادقى به مدال نقره آسیا دست یافتند و 5 مدال برنز هم توسط رؤیا 
مهبودى، حمیرا شاهیان یار، مرضیه مهدى زاده، شراره نظرى مهرابى 

و میکائیل میرابى در کارنامه ایران به ثبت رسید.  بدین ترتیب پرونده 
بیست و یکمین دوره مسابقات مچ اندازى قهرمانى آسیا در عجمان 
امارات با 53 مدال رنگارنگ (7 طلا، 18 نقره، 28 برنز) براى نمایندگان 
کشورمان بسته شد.  همچنین ایران در بخش تیمى بزرگسالان کاپ 
نایب قهرمانى را کسب کرد. در بخش امیدها به عنوان سومى دست 
یافت و در مجموع همه دسته ها بعد از قزاقستان و قرقیزستان به عنوان 
سومى آسیا دست پیدا کرد.  رؤیا مهبودى روز گذشته در دسته 90
کیلوگرم بزرگسالان بانوان توانست یک مدال طلاى تاریخى را براى 

نخستین بار در این دسته به نام ایران ثبت کند. 

تیم مچ اندازى 
بانوان ایــران

 به مقام سوم آسیا 
رسیــد 

 آنا براتى سرمربى کشتى زنان پس از استعفا: 

 فدراسیون کشتى مثل سراب است!

قهرمان لیگ هفته آخر مشخص مى شود


